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 SCHEIDSRECHTERSVERENIGING  
  Opgericht 14 januari 1924 

   

  
“Zwolle en Omstreken”   

Koninklijk goedgekeurd 28 september 1970 

BESLUITENLIJST 
 

Telefonisch bestuursvergadering Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. d.d. 24 juni 2020 
 

Aanwezig: E.J.H. de Gier, voorzitter SZO (EdG);  

   J. Lahuis, secretaris SZO (JL);   

   L.C.M. van der Elst, penningmeester SZO (RvdE); 

   A.H. van Bruggen, portefeuillehouder SZO (HvB); 

   W. Jongman, portefeuillehouder SZO (WJ); 
 

Pnt Omschrijving – besluit Actie door: 

1 Opening en vaststelling definitieve agenda Actie door: 

 
 

De voorzitter opent deze telefonische vergadering – via Skype – en heet iedereen 
van harte welkom. JL wil graag het vergaderschema van het bestuur van de SZO 

voor het nieuwe seizoen, dat hij vandaag toegestuurd heeft, behandelen. We gaan 

dit bespreken bij agendapunt 3, Mededelingen. Verder is de agenda akkoord. 
 

 

 
 

2 Besluitenlijst vorige bestuursvergadering d.d. 27 mei 2020 Actie door: 

 
 

De voorzitter vraagt of er nog aan- of opmerkingen zijn op de besluitenlijst van de 

vorige bestuursvergadering d.d. 27 mei jl. Er zijn geen opmerkingen zodat deze 

besluitenlijst onder dankzegging aan de secretaris wordt goedgekeurd en wordt 

vastgesteld. De definitieve versie zal nu op de website worden gepubliceerd. 
 

 

 

 

 

Jan 
 

3 Mededelingen Actie door: 

 
 

Het vergaderschema voor het nieuwe seizoen 2020 – 2021 wordt besproken en 

doorgenomen. De data die in het schema zijn genoemd, zijn akkoord. WJ zegt dat 

de JAV van COVS Nederland van 3 oktober a.s. niet is vermeld. JL zal dit nog in 
een gewijzigde versie opnemen. 
 

 

 

 

Jan 
 
 

4 Lief en Leed bij de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO)  Actie door: 

 
 

De voorzitter EdG zegt dat we de laatste tijd veel aandacht hebben besteed aan 
de SZO-leden die in de lappenmand zitten of juist in een moeilijke periode in hun 

leven. Het bestuur weet welke leden het betreft. I.v.m. de privacy zijn de namen 

weggelaten. We hebben hieraan aandacht besteed in de vorm van e-mails, kaar-

ten en bezoekjes met fruitmanden. Daar werd ook onze erevoorzitter Jan Wissink 

bij betrokken. Alle SZO-leden zijn blij verrast met de aandacht. 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

5 Corona-maatregelen Regering & RIVM Actie door: 

 
 

a. Versoepeling activiteiten van de SZO; 

 Er zijn versoepelingen maar het seizoen 2019-2020 is voorbij zodat we hier op 

 dit moment nog niet veel voordeel van hebben. Dat neemt niet weg, dat thans 
 ook onze geplande Algemene Ledenvergadering doorgang kan vinden. JL geeft 

 aan dat er nog geen bevestiging van v.v. KHC is ontvangen. Dat is ook het 

 geval met de andere data, die we wilden reserveren. (zie 6a) 
 

 

 

 

 
 

 

Jan 
 

6 Algemene Ledenvergadering SZO d.d. 17 augustus 2020 Actie door: 
 

 

a. Bevestiging reservering ALV 17-08-2020 is nog niet ontvangen; 

 JL zal in een app een reminder aan Tjibbe van Dijk versturen en hem verzoe- 

 ken om de gevraagde data van onze evenementen te bevestigen.  
b. Uitnodigingen ALV; versturen op donderdag 16 juli a.s.; 

 Afgesproken wordt dat we wachten met het verzenden van de nieuwe uitnodi- 

 gingen tot half juli. Dan hebben we ook beter inzicht in de situatie rondom de 

 Corona-maatregelen. RvdE stelt voor om de SZO-leden de mogelijkheid te bie- 

 den om de Algemene Ledenvergadering mee te maken via Zoom. Dit kan via de 

 mobiele telefoon of via de pc/tablet. JL zal de SZO-leden in de begeleidende 
 e-mail hiervan in kennis stellen. RvdE zal er voor zorgen dat het systeem met 

 Zoom dan werkt.  
 

 

 

Jan 

 
 

Jan 

 

 

 

Jan 
René 
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7 Jaarlijkse Algemene Vergadering (JAV) van COVS Nederland d.d. 03-10-2020 Actie door: 

 
 

a. Bezoek door secretaris JL en portefeuillehouder WJ;  

 Het was de vorige keer reeds afgesproken dat JL en WJ zouden gaan. 

b. Agenda JAV met toelichting; 
 De secretaris heeft de agenda voor de JAV puntsgewijs een toelichting gege- 

 ven, die vervolgens worden behandeld. EdG zegt dat het document van Ron 

 de Bruin over KNVB-medewerker Werner ter Avest over de samenwerking van  

 de COVS – KNVB tè veel op het conto is geschreven van Ron Sotthewes, voor- 

 zitter van de COVS, terwijl de credits eerder waren verdiend door Pol Hinke, 
 zijn voorganger, die zich sterk heeft gemaakt voor het verbeteren van de ver- 

 houdingen tussen KNVB en COVS. 

 JL geeft aan dat zij met heel veel dingen voor de muziek aan lopen. Er worden 

 reeds zaken genoemd, waarover nog een besluit dient te worden genomen. 

 EdG zegt dat het Hoofdbestuur van COVS Nederland de Statuten van COVS 

 Nederland niet volgt. JL zegt dat er reeds gesproken wordt over een vice-voor- 
 zitter terwijl de huidige Statuten deze functie niet kent, aangezien zij deze in 

 2010 hebben afgeschaft. Zo zijn er ook nog wel een aantal onderwerpen te 

 noemen, die op dezelfde wijze tot stand komen. JL zal een document opstel- 

 len, waarin de diverse zaken zullen worden benoemd, zoals de SZO dat op de 

 JAV wenst kenbaar te maken. Hij vermoedt dat het VCN een mandaat zal 
 vragen aan de COVS-groepen om e.e.a. na bevind van zaken te mogen afhan- 

 delen. WJ zegt dat dit niet kan. Zij zijn gewoon verplicht om tekstuele wijzi- 

 gingen explicieter te benoemen en aan de COVS-groepen voor te leggen. JL 

 zegt dat de vorming van een Commissie Juridische Zaken ook raar is. Hij zal 

 dit in het document aangeven. EdG zegt dat het VCN de SZO wel weer lastig 

 zal vinden. Zij vragen er echter zelf om want zij moeten binnen de afgesproken  
 lijntjes blijven. 

 EdG stelt voor om nog een aparte vergadering te beleggen over zaken, die de 

 SZO op de JAV naar voren wenst te brengen. Naderhand wordt 15 juli a.s. 

 afgesproken voor deze DB-vergadering +. Plaats bij de secretaris in Zaandam. 

  Aanvang 19.30 uur. WJ stelt voor dat hij zal rijden. 
c. Voorstel SZO afschaffing vakblad “de Scheidsrechter”; 

 Dit punt zal men ergens moeten behandelen. De SZO is ook niet mordicus 

 tegen de afschaffing, maar niet zoals het nu gebeurd is. RvdE zegt dat hij wel 

 tegen de afschaffing is. Hoe wordt straks de informatievoorziening geregeld? 

 Er zal best iets voor in de plaats komen, doch ook dit punt heeft men veel net- 

 ter moeten afhandelen. En men moet ook hier met een voorstel komen tot het 
 wijzigen van de Statuten en Algemeen Reglement. 

d. Voorstel COVS-groepen COVS District Oost – amendement Statuten; 

 De COVS-groep Apeldoorn (SAO) ligt nu een beetje dwars, omdat de voorzitter 

 René Beijen dit niet goed terug gekoppeld heeft naar zijn bestuur. Van de 13 

 COVS-groepen zijn er altijd nog 12 groepen, die achter het amendement van 
 COVS District Oost staan. 

 De landelijk secretaris van het VCN heeft alle COVS-groepen van COVS Oost 

 gevraagd om een bevestiging. De SAO zal daar dus negatief op antwoorden. 

 JL zal de uit te spreken tekst ook opnemen in het document t.b.v. het DB- 

 overleg + van 15 juli a.s. 

e. Reactie RvdE op voorwoord voorzitter Ron Sotthewes; 
 RvdE geeft aan dat dit nog niet is gebeurd. EdG zegt dit wel jammer te vinden 

 omdat we dit hebben afgesproken en er nu al een tweede reactie van voorzit- 

 ter Ron Sotthewes ligt, waarin hij schrijft dat er slechts 3 reacties ontvangen 

 zijn, zodat COVS-groepen hun kans voorbij hebben laten gaan. RvdE zegt dat 

 hij vanavond alsnog een reactie zal opstellen. JL adviseert RvdE om zijn tekst 
 eerst voor te leggen aan de voorzitter voordat deze wordt verzonden. Hij zegt 

 toe om de voorzitter EdG hierin te betrekken. 
 

 

 

Jan 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

Jan 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

Jan 

 

 

Wout 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

Jan 

 

 
 

 

 

 

 
René 
 

8 Financiële Zaken  Actie door: 

 
 

a. Ledenadministratie COVS Nederland/SZO; 

 - Ledenlijst SZO per 1 juni 2020; 

 JL zegt dat het altijd gebruikelijk was, dat er elke maand of per 2 maanden 

 een nieuwe actuele ledenlijst kwam, verzorgd door de penningmeester. RvdE  

  zegt toe dat er een nieuwe bijgewerkte ledenlijst SZO komt per 1 juli 2020.  

 RvdE zegt dat er nog één SZO-lid is die de contributie (nog) niet heeft betaald. 

 

 

 

 

René 
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 JL zegt dat er een miscommunicatie is geweest i.v.m. zijn verhuizing. JL zegt 

 toe dat dit SZO-lid nog een keer zal bellen. RvdE zegt dat er nog steeds contri- 
 wordt ontvangen van een voormalig SZO-lid, terwijl hij zijn lidmaatschap in 

 2015 reeds heeft opgezegd. JL zegt dat hij dit voormalig SZO-lid eveneens nog 

 zal bellen. 

b. Donaties voetbalverenigingen seizoen 2020-2021; 

 JL zegt dat het gebruikelijk was dat er in september/oktober een brief uitging 
 naar de voetbalverenigingen voor een donatie. RvdE zegt dat de secretaris dat 

 vorig jaar heeft verzorgd. Hij vraagt of JL dat weer kan verzorgen. Afgesproken 

 wordt dat half september een brief naar alle voetbalverenigingen uitgaat. EdG 

 vraagt of er al een donatie is ontvangen van de v.v. VSW, zoals dat onlangs 

 per e-mail werd toegezegd. RvdE geeft aan dat nog niets is ontvangen. 
 

Jan 

 
 

Jan 

 

 

 
 

Jan 
 

9 Technische Zaken Actie door: 

 
 

a. Terugkoppeling voorzitter van het Voorzittersoverleg voetbalclubs; 

 EdG doet verslag van het voorzittersoverleg van de voetbalverenigingen Zwolle 

 waarbij hij op woensdag 10 juni jl. aanwezig is geweest. Dat overleg vond bij 
 CSV ’28 plaats. De teamleider van SVI heeft contact gezocht met SNO voor de  

 arbitrage van wedstrijden van hun eerste elftal, terwijl het afspeelt in het 

 rayon van de SZO. We zullen dit kenbaar moeten maken aan de SVI, zodat ze 

 de volgende keer contact met ons opnemen. We kunnen ook scheidsrechters 

 uitwisselen met de SNO, zodat we ook goodwill kweken. 

b. Vervolg huidige activiteiten SZO; 
 HvB geeft aan dat Wilco Jansen ook nog een quiz-avond zou organiseren. Hij   

 is echter nog niet afgestudeerd, zodat dit even op een laag pitje staat. Zodra 

 hij er tijd voor heeft, zal dit weer worden opgepakt. 

 We hebben een (ruwe) lijst met activiteiten van de KNVB ontvangen. Daarom 

 zullen we trachten dat er geen overloop plaatsvindt met de activiteiten van de 
 KNVB en SZO. 

 HvB zegt dat 4 SZO-leden hebben deelgenomen aan de spelregelwedstrijden 

 van COVS Nederland. 

c. Activiteiten SZO nieuwe seizoen 2020 - 2021; 

 De v.v. SVI heeft voor oefenwedstrijden om diverse scheidsrechters gevraagd. 

 Zij hadden in eerste instantie contact gezocht met SNO Nijverdal. De voorzit- 
 ter van de SNO heeft SVI doorverwezen naar de SZO. Er worden nu 4 thuis- 

 wedstrijden geleid door scheidsrechters, die lid zijn van de SZO. HvB zegt dat 

 we qua vergoedingen niet moeten afwijken van de SNO. Dus is het € 22,= per 

 wedstrijd plus reiskosten. 

 De TC zal half augustus weer beginnen met de spelregelwedstrijden via het 
 programma Socrative. 

 HvB deelt mede dat er 4 wedstrijden van de v.v. Urk worden geleid door trio’s 

 van de SZO. Dat levert ook weer geld op voor de kas van de SZO. Hij zal dit 

 kortsluiten met de scheidsrechters. 

d. Trainingen SZO; 

 EdG zegt dat de trainingen heel goed worden bezocht. Een hele gretige groep. 
 Dat geldt ook voor de trainingen op de zaterdagmorgen bij CSV ’28. Er heeft  

 een open en constructief gesprek plaats gevonden met Jan Bosscher, Max 

 Wolfkamp en Frank? We gaan kijken in welke vorm we elkaar ondersteunen 

 kunnen. De training op de zaterdagmorgen is daartoe een eerste aanzet. Deze 

 training zal worden verzorgd zolang de competitie nog niet begint. Als de com- 
 petitie weer begint, wordt het lastig om zo’n training te verzorgen. Eventueel is 

 het mogelijk om zo’n training voor scheidsrechters periodiek 1 x per maand of 

 2 maanden te verzorgen.  Dat zou ook een keer bij v.v. KHC kunnen plaats- 

 vinden, zodat de clubscheidsrechters van CSV ’28 daar mee trainen. Er is ook 

 een brainstormsessie geweest om te kijken wat we nog meer voor elkaar kun- 

 nen betekenen. 
 HvB vraagt hoeveel wervingsfolders (flyers) er nog zijn. JL zegt dat hij nog 2 

 setjes van 50 exemplaren heeft. Afgesproken wordt dat JL deze opstuurt naar 

 EdG. EdG zegt dat we een tip hebben gekregen om de voorkant te veranderen 

 zodat we de voorkant moeten aanpassen voordat er weer nieuwe exemplaren  

 worden gedrukt. JL zal de wervingsfolder aanpassen. 
e. Overige zaken; Geen  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

Hans 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

William/Ivor 
 

 

Hans 

 

 

 
 

 

 

Eddy 

 
 

 

 

 

 

 
 

Jan 

 

 

Jan 
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10 Wat verder ter tafel komt - Rondvraag Actie door: 

 
 

EdG zegt dat de ere-voorzitter Jan Wissink de training bij CSV ’28 op zaterdag 20 

juni jl. heeft bezocht. Hij was erg blij dat het bestuur hem heeft benaderd om bij 

een Lid van Verdienste een fruitmand te bezorgen. Hij vond dat de erevoorzitter 
daarvoor kan worden ingezet. Jan Wissink heeft een declaratie voor de gemaakte 

kosten afgegeven, dat door de penningmeester zal worden overgemaakt. 

EdG zegt dat we onze ereleden en leden van verdienste misschien vaker voor der-

gelijke zaken kunnen worden ingezet. 

EdG vraagt of er nog een bericht verstuurd is naar Johan Suurd met de vraag of 
er binnenkort nog weer een trainerscursus wordt gegeven voor COVS-leden. JL 

zegt dat nog niet te hebben gedaan. De trainers gaan eerst nog naar een seminar 

op zaterdag 12 september a.s. JL zal binnenkort een e-mail naar Johan Suurd, 

de portefeuillehouder van het VCN, sturen. EdG zegt dat we dit ook kunnen com-

bineren met andere COVS-groepen. De SZO heeft reeds 3 à 4 gegadigden. 

RvdE vraagt wat we moeten met het lidmaatschap van Marc Verweij, die zijn lid-
maatschap heeft opgezegd. Moet hij de volledige contributie nog betalen? JL zegt 

dat we hem per 1 juli kunnen afvoeren. Hij heeft reeds de helft van de contributie 

betaald, zodat de afdracht ad. € 18,= aan COVS Nederland niet op de begroting 

drukt van de SZO. 

EdG stelt voor dat de secretaris een paar data doorgeeft voor een DB-vergadering 
om de agendapunten voor de JAV van COVS Nederland te bespreken. JL stelt 

voor om thans de agenda’s te trekken. Besloten wordt om deze DB-vergadering, 

aangevuld met Wout Jongman te houden bij de secretaris in Zaandam, aanvang 

19.30 uur. JL zal e.e.a. voorbereiden en op papier zetten. Dit zijn punten, waarin 

we als SZO ons zegje willen doen, maar ook de punten, die bij agendapunt 10 

“Juridische Zaken” aan de orde zullen moeten worden gesteld.  
 

 

 

 

 
 

René 

 

 

 
 

 

Jan 

 

 

 
 

René 

 

 

 
 

Allen 

 

Jan 
 

11 Sluiting  

  

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun positieve bijdrage en sluit om circa 

22.15 uur deze telefonisch vergadering. 
 

 

 
 

 

Zaandam, 28 juni 2020 
 

Jan Lahuis, 
 

Secretaris scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. 
 

 


